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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  22 

Datum zasedání:  25. 9. 2013 

Přítomni:  Bernatík, Botlík, Činčala, Franěk, Hečko, Koštuříková, Laňková, 
Řihák, Suchánek, Šimáková, Verner, Vodová 

Hosté:   Gongol, Kazíková, Lebiedzik,Tuleja 

Program:  

Volby AS SU OPF, AS SU 

Pravidla pro výplatu stipendií v akademickém roce 2013 – 2014 

Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF 

Různé 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 
senátu s navrženým programem vyslovili souhlas.  

 

1. Volby do AS SU OPF, AS SU 

Jelikož Mgr. Ing. Šperka, člen studentské komory AS SU OPF a AS SU, úspěšně ukončil 
doktorské studium, vyhlašuje předseda AS SU OPF „Doplňovací volby do studentské komory 
AS SU OPF“.   
 
S nominací do volební komise vyslovili souhlas: Ing. Řihák, Ing. Šimáková, Ing. Verner 
 
Hlasování o členech volební komise: 
Ing. Radim Řihák    Pro 11  Proti 0  Zdržel se 1 
Ing. Jana Šimáková    Pro 11  Proti 0  Zdržel se 1 
Ing. Tomáš Verner     Pro 11  Proti 0  Zdržel se 1 
 
Navržení kandidáti se při hlasování o své osobě zdrželi hlasování. 
 
 
Usnesení:  
AS SU OPF  schválil volební komisi ve složení:  Ing. Řihák, Ing. Šimáková, Ing. Verner. 
 
 
Dr. Bernatík dále uvedl, že byl požádán předsedou AS SU dr. Vaňkem, aby současně vznikla 
volební komise pro doplňovací volby do studentské komory AS SU v případě, že  AS SU 
OPF uzná vyhlášení těchto voleb za potřebné.  Dr. Bernatík nechal o tomto hlasovat po 
diskusi, ve které zástupci studentské části AS SU OPF deklarovali zájem o provedení 
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doplňovacích voleb do studentské komory AS SU (i přes skutečnost na časově omezený 
mandát do řádných voleb AS SU). 
 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 2    

 
Usnesení:  
Volební komise AS SU OPF provede zároveň organizační zajištění doplňovacích voleb do 
studentské komory AS SU. 
 
Dále dr. Bernatík informoval přítomné členy o potřebě nominace zástupce AS SU OPF do 
ústřední volební komise AS SU s ohledem na vyhlášené řádné volby do AS SU. Po diskusi a 
návrhu nominace následně s touto nominací do ústřední volební komise vyslovila souhlas Ing. 
Vodová, Ph.D. 
 
Hlasování o členu ústřední volební komise: 
Ing. Pavla Vodová, Ph.D.   Pro 11  Proti 0  Zdržel se 1 
 
Navržená kandidátka se při hlasování zdržela hlasování. 
 
Usnesení:  
AS SU OPF schválil Ing. Pavlu Vodovou, Ph.D. jako zástupce AS SU OPF v ústřední volební 
komisi.   
 

2. Pravidla pro výplatu stipendií v akademickém roce 2013 – 2014 

 
Proděkan Gongol představil dokument Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 
studentům SU OPF za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2013/2014 
v bakalářském a navazujícím magisterském studiu - varianta A, varianta B. Na základě 
předchozího jednání byly zpracovány 2 varianty včetně matematických propočtů. Ing. Hečko 
sdělil, že je pro zachování loňských pravidel. Ing. Botlík uvedl, že dle varianty B by 
na stipendium dosáhlo méně studentů. Doc. Suchánek a Ing. Botlík dále vznesli dotaz na 
finanční prostředky. Proděkan Gongol uvedl, že veškerá stipendia jsou vyplácena ze 
stipendijního fondu, v němž je dostatek finančních prostředků (cca 4 mil. Kč), jelikož tento 
fond nebyl v minulosti plně využíván. 
 
Hlasování:  
Pro 11   Proti 0   Zdrželi se 1    

 
Usnesení:  
AS SU OPF schvaluje v předloženém znění Zásady pro přiznání prospěchového stipendia 
studentům SU OPF za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 2013/2014 
v bakalářském a navazujícím magisterském studiu - varianta A. 
 

3. Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF 

Zdůvodnění znovupředložení tohoto materiálu předkládá tajemnice fakulty, kterou dnes 
zastupuje Ing. Kazíková. Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF byl projednán v rámci 



~ 3 ~ 

 

korespondenčního jednání AS SU OPF. Dnes je předkládán znovu, neboť v textu došlo 
z důvodu ukončení působení OPF v objektu Kosmos k výmazu názvu těchto kolejí Kosmos.  

Děkan na úvod shrnul události kolem ubytovacího zařízení Kosmos a zmínil jednání, která 
proběhla s RPG Commercial, zastoupenou p. Mayerem. K 20. 9. 2013 byla firmě RPG 
předána první část ubytovny Kosmos (3 patra), kterou firma RPG následně předala do užívání 
firmě SW Kosmos, s.r.o. (která je pravděpodobně spojena s bývalým tajemníkem SU OPF ). 
Vzhledem k tomu, že se podařilo urychlit proces vyklízení objektu Kosmos, stanovilo vedení 
fakulty další termín předání na 25. 9. 2013. Tento termín nebyl ze strany RPG přijat. Z tohoto 
důvodu došlo k závěrečnému předání objektu k 30. 9. 2013. O předání byl sepsán notářský 
zápis. V tomto okamžiku fakulta nemá s činností na ubytovně Kosmos nic společného 
a zvažuje, jak postupovat vůči mylné informaci uvedené na webových stránkách 
ubytovanivkarvine.cz, kde se uvádí, že Kosmos je vysokoškolskou kolejí. Souběžně s RPG 
bylo jednáno s představiteli Lázní Darkov o možnosti ubytovat studenty v jejich objektech. 
Tato jednání byla úspěšná a Lázně Darkov nabídly kapacitu cca 100 lůžek.  

Ing. Hečko s Ing. Řihákem vznesli dotazy k předkládanému dokumentu, a to především 
ke stanovení vratné kauce a zmínili jejich možnou úpravu a zdůvodnění. Na základě tohoto 
byla na jednání senátu přizvána pí Avlojarisová. Předseda senátu konstatoval, že diskuse 
k tomuto tématu není přímo předmětem změn předkládaných v daném dokumentu a tyto 
podněty měly být senátory vzneseny dříve. 
 
Dále bylo poukázáno na nesrovnalosti vyplývající z porovnání úplného znění Řádu 
ubytovacích a stravovacích služeb a jeho I. Změny. Z předkládaného dokumentu není zřejmé, 
k jakým úpravám v dokumentu došlo, neboť není předložen v korekčním režimu, jak bylo 
požadováno na minulém zasedání AS SU OPF. Předseda senátu uvedl, že tuto záležitost 
osobně projedná s tajemnicí fakulty. 
 
Na základě výše uvedeného děkan stáhl předkládaný dokument z  jednání AS SU OPF a 
požádal o součinnost v dané věci pracovní Komisi pro legislativní a organizační záležitosti 
senátu s tajemnicí. Dr. Franěk (předseda této komise) uvedl, že v nejbližších dnech bude 
svoláno zasedání komise, kde budou projednány změny předkládaného dokumentu a dnešní 
podněty senátorů a pozval všechny diskutující na toto jednání. 
 
Předseda senátu uvedl, že na základě této skutečnosti bude svoláno mimořádné zasedání 
AS SU OPF (per rollam) ve věci schválení předkládaného dokumentu a jeho změn tak, aby 
poté mohl být v případě schválení předložen na nejbližší jednání AS SU. 
 
4. Různé 
 
Ing. Botlík vznesl dotaz, zda v souvislosti s Akademickým dnem bude vyhlášeno rektorské 
volno. Děkan uvedl, že rektorské volno na den slavnostního zahájení akademického roku bylo 
rektorem SU vyhlášeno pouze pro Matematický ústav v Opavě. 
 
Na základě dotazů Ing. Botlíka vztahujících se ke mzdové oblasti, děkan konstatoval, že 
připraví analýzu současného stavu mezd, která bude k dispozici členům AS SU OPF. Děkan 
uvedl, že dosud existují výrazné rozdíly mezd v jednotlivých kategoriích, tak na jednotlivých 
pracovištích.  
 
Ing. Verner informoval o dnešním jednání Komise pro hospodářské záležitosti senátu s Ing. 
Kazíkovou ve věci projednání přípravy rozpočtu a záležitostí kolejí. 
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Ing. Řihák uvedl, že dne 11. a 12. října se v Telči uskuteční v tomto roce druhá konference 
studentských akademických senátorů zastupujících veřejné, státní a z části soukromé vysoké 
školy působící v ČR. Za SK SU se jednání zúčastní Ing. Řihák. 
Ing. Řihák současně také přítomným senátorům sdělil stěžejní informace, jež zazněly na 
zářijovém Akademickém fóru JČMF, kterého se jmenovaný zúčastnil. 
 
 
Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 30. 10. 2013 v 13:00 hod. 
 
Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
Zapsala: Ing. Martina Kozubková 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 25. 9. 2013 
 
 
 

1. AS SU OPF  schválil volební komisi ve složení:  Ing. Řihák, Ing. Šimáková, 
Ing. Verner. 
 

2. Volební komise AS SU OPF provede zároveň organizační zajištění doplňovacích 
voleb do studentské komory AS SU. 
 

3. AS SU OPF schválil Ing. Pavlu Vodovou, Ph.D. jako zástupce AS SU OPF v ústřední 
volební komisi.   

 
4. AS SU OPF schvaluje v předloženém znění Zásady pro přiznání prospěchového 

stipendia studentům SU OPF za dosažené studijní výsledky v akademickém roce 
2013/2014 v bakalářském a navazujícím magisterském studiu - varianta A. 
 

 
 
Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
Předseda AS SU OPF 
 


